
17:01:45] <RomanWarchol> Witam wszystkich, dzień dobry. Proszę o zadawanie pytań.
[17:01:58] Gosc_5960 [~chat@hidden-858d5c14.ibd.gtsenergis.pl] has quit IRC: Connection closed
[17:02:04] Gosc_3358 [~chat@hidden-858d5c14.ibd.gtsenergis.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:02:17] <@LukaszJeska> Otrzymaliśmy również kilka pytań drogą e-mailową, zostaną one 
zadane w trakcie trwania czatu
[17:02:29] Gosc_1589 [~chat@hidden-56fe4af3.adsl.tpnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:02:38] <Gosc_3358> witam:)
[17:03:29] <@LukaszJeska> Pytanie nadesłane: Dlaczego decyzja by startować na kolejną 
kadencję? 
[17:04:03] <RomanWarchol> Decyzja wzięła się z potrzeby kontynuacji zadań, których się 
podjąłem w tej kadencji. A czasami do zrealizowania niektórych pomysłów potrzebna jest nie 
jedna kadencja a wiele.
[17:04:46] <RomanWarchol> Jeśli mieszkańcy zdecydują, że powinienem być na kolejną 
kadencję będę starał się kontynuować plany, a jeśli nie to zapewne następcy będą je 
modyfikować lub uskuteczniać swoje. 
[17:05:21] <Gosc_3358> czy to prawda, że broszurę reklamującą swoje dokonania w gminie, jaką 
ostatnio znalazłem w skrzynce a która de facto jest reklamą wyborczą sfinansował pon za pieniądze 
gminy? 
[17:05:21] <@LukaszJeska> Pytanie nadesłane: Jako jeden z nielicznych (poza burmistrzem 
Alwerni) zrobił Pan podsumowanie działalności całego urzędu gminy. Nie ma tam jednak porażek. 
Jaka była największa Pana porażka tej kadencji.
[17:07:04] <RomanWarchol> Uważam, że największą moją porażką było to, że do wielu 
pomysłów nie byłem w stanie przekonać większości radnych. Choć czasami z ekonomicznego 
punktu widzenia miały one racje bytu. Kwestia modernizacji sieci wodociągowej i rozbudowy 
kanalizacji, gdzie inwestorem miała być spółka gminna, a radni prawdopodobnie w obawie 
przed wysokimi kosztami na koniec kadencji powstrzymali te plany.
[17:07:28] <Gosc_3358> Ile faktycznie kosztowało gminę logo yourajskie?
[17:08:59] <RomanWarchol> Radni swoją decyzje uzasadniali, że ta decyzja spowoduje 
podwyżki cen wód i ścieków i prawdopodobnie krótkowzroczni mieliby racje jakby nie to, że 
samej gminy nie stać na budowę kanalizacji i modernizacji sieci wodociągowej. 
[17:09:16] <RomanWarchol> Żeby nie uderzyło to bezpośrednio w mieszkańców 
postanowiłem o tym, że różnice w wysokości podwyżki dopłacimy z budżetu gminy, tak żeby 
mieszkańcy nie doznali szoku przy podwyżkach. Radni z dopłatą również się nie zgodzili.
[17:10:02] <RomanWarchol> Czyli z jednej strony nie mogłem odciążyć gminy z kosztów 
modernizacji wodociągów i budowy kanalizacji przerzucając ciężar na spółkę, a z drugiej 
strony nawet nie potrafili zgodzić się z tym, że podwyżkę mogliśmy zniwelować dopłatami.
[17:10:49] <RomanWarchol> Prawdopodobnie za tymi decyzjami szło to, że radni mieli w 
perspektywie zbliżające się wybory, co mogę zrozumieć. Jednak nie mogę zrozumieć jak 
można kierować się tylko perspektywą 4-letnią nie myśląc o następnych pokoleniach.
[17:10:50] <Gosc_3358> To Moderator że pan od razu powie, ile zarabiają osoby ze spólki wodnej?
[17:12:05] <RomanWarchol> Spółka dostała by na własność sieć wodociągową. Corocznie 
dostawali by z tego tytułu odpis ok ćwierć miliona złotych. Całość tych pieniędzy musiałaby 
zostać wydana na modernizację sieci wodociągowej co dla Wygiełzowa i Babic gdzie sieć jest 
jeszcze azbestowa jest ważne. 
[17:12:07] <Gosc_3358> na czyje pytania pan odpowiada? 
[17:12:31] Gosc_4960 [~chat@hidden-b3942ff1.adsl.tpnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:12:44] <@LukaszJeska> Gosc_3358, na pytanie nadesłane o największą porażkę
[17:12:49] <RomanWarchol> A co do budowy sieci kanalizacyjnej zaplanowaliśmy w 
wieloletnim plani inwestycyjnym (WPI) coroczną dopłatę do spółki w wys 300 tys złotych, 
które w całości byłyby przeznaczone tylko na te zadanie.
[17:13:42] <Gosc_4960> dlaczego za pieniądze gminy wydał pan broszurke wyborczą?
[17:13:45] <RomanWarchol> Więc konkludując znalazłem sposób na modernizację sieci 



wodociągowej, poddałem również pomysł na rozbudowę sieci kanalizacyjnej - radni w 
większości powiedzieli nie. Pytając ich raz po raz dlaczego za każdym razem odpowiadali "bo 
cena wody i ścieków pójdzie do góry".
[17:13:52] <Pretender>  Gosc_3358 czekaj cierpliwie na swoja kolej :]
[17:14:37] <RomanWarchol> Ja powiedziałem Dajmy dopłatę do wody i do metra 
sześciennego ścieków. Wytrącali mi argument, że w pieniędzy tych pieniędzy nie ma. Miałem 
wrażenie w tej dyskusji, że kontr propozycji nie było a moja z góry została skazana na 
przegraną. 
[17:15:35] <RomanWarchol> Tutaj wszyscy państwo powinniście wiedzieć, że w 4-ro letniej 
kadencji ani razu nie miałem większości w radzie. Do każdego pomysłu musiałem wszystkich 
mozolnie przekonywać. Ta decyzja co do wodociągów i kanalizacji była odważną decyzją, ale 
konieczną dla gminy. Mam nadzieje, że przyszła rada gminy temat podejmie w pierwszym 
roku kadencji.
[17:16:26] <Gosc_3358> Moze dosyc tych bzdur o wodzie, bo chce pan całość ograniczyć do sporu 
z radnymi a gdzie sa mieszkańcy, których nie stać na tak kosztowną wodę?
[17:16:36] <Gosc_4960> biedny nieboraczek!?
[17:17:06] <RomanWarchol> Jeśli chodzi o pracowników nie znam zarobków. A co do 
jednoosobowego zarządu spółki - źródłem informacji jest biuletyn informacji publicznej. Nie 
mam teraz przy sobie zarobków pani prezes i nie chciałbym tutaj rzucać kwotą, która może 
odbiegać od rzeczywistości - jeśli potrzebuje Pan taką informację chętnie wyślę na maila 
(proszę tylko podać).
[17:17:40] <Gosc_4960> to niech poda swoje ze spółki
[17:17:55] <Gosc_3358> hahahaha!
[17:18:32] <RomanWarchol> Zgadzam się - woda będzie drożeć - jednak trzeba się też 
zgodzić z tym, że woda musi jakoś do naszych mieszkań dopłynąć. Chciałbym ulżyć 
mieszkańcom dopłacając do metra sześciennego, ale niech za tym idą inwestycję o których 
wcześniej wspominałem. 
[17:19:00] <Gosc_4960> Dobrze zna dochody kiciarz
[17:19:10] <Gosc_3358> to kiepski z pana  wójt! bo to itak już wyciekło, chociaż skrzętnie było 
ukrywane!
[17:19:57] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź na pytanie Gosc_3358 oraz Gosc_4960 (o broszurę 
reklamową)
[17:20:50] <RomanWarchol> Za pieniądze gminy nie wydałem broszurki wyborczej. Przez 4 
lata przyjęliśmy sobie zasadę informowania mieszkańców o bieżących zadaniach, 
inwestycjach i poczynaniach wydając co kwartał kurier gminny, informując również na 
stronach internetowych jak również na spotkaniach z mieszkańcami i zebraniach wiejskich. 
[17:21:27] <Gosc_3358> Panie wójcie, to wspaniały pomysł-podnieść cenę wody po to, żeby 
gmina mogła do niej dopłacać!
[17:21:57] <Gosc_4960> jeśli nie za nasze gminne 
[17:21:59] <RomanWarchol> Kontynuując tą tradycję postanowiłem poinformować 
mieszkańców o dokonaniach kadencji rady gminy i wójta gminy, czyli wszystkich zadaniach 
zrealizowanych przez 4 lata. Jest to o tyle ważne, że ten obowiązek informowania nakłada na 
mnie prawo o dostępie do informacji publicznej. Jest to prawo które mówi o obowiązku 
informowania o poczynaniach władzy publicznej.
[17:22:40] <Gosc_4960> to dlaczego nie ma tam informacji o sposobie finansowania i przez kogo 
jesli nie gminę
[17:22:47] <@Annihilator> To postanowił Pan, czy prawo nakazuje?
[17:23:02] <@Annihilator> Bo to dwie różne sprawy
[17:23:03] <RomanWarchol> Z tego co wiem wszyscy kandydaci na radnych jak również ci 
kandydujący ponownie na radnych zajęli się żywo kolportowaniem tego materiału - bardzo 
mnie to ucieszyło ponieważ przez to mam poczucie spełnienia tego obowiązku o 
poinformowaniu co zostało zrealizowane i że faktycznie ta broszura trafiła do wszystkich. 



[17:23:16] <Gosc_3358> Czyli ta broszura nie jest za pieniądze gminne? Moderator że pan 
przedstawić rachunek?
[17:24:00] Moderator [~mod@moderator.chrzanowski24.pl] jest znany teraz jako _Moderator
[17:24:52] <RomanWarchol> Oczywiście zdaje sobie sprawę z tego, że wywołuje to emocje. 
Jednakże czym większe wywoływać, tym bardziej mam świadomość, że mieszkańcy bardziej 
będą się zagłębiać w przekazany im materiał a czym większa dyskusja tym (moim zdaniem) 
lepiej gdyż w rocznicę 20-lecia samorządnej Polski właśnie o taką debatę publiczną o 
zadaniach zrealizowanych w kadencji nam chodziło. 
[17:24:54] <Gosc_4960> Prosze mi odpowiedziec! Jesli nie za gminne to gdzie jest informacja za 
czyje ( wymóg ordynacji wyborczej)
[17:26:17] <RomanWarchol> Gosc_3358: Bo dopłacenie do metra sześciennego przynosi 
efekty wtedy, kiedy majątek jest po stronie spółki, powstają odpisy amortyzacyjne, spółka 
wycenia faktyczną cenę metra sześciennego, a cenę nie zaniżamy sztucznie tylko ją 
niwelujemy przez dopłatę. Można taki schemat utrzymywać przez długie lata dopóki nie 
zostanie w pełni poprawiona jakość wodociągów. 
[17:26:36] <Gosc_4960> ale krętacz
[17:27:00] <RomanWarchol> Wprawdzie nie jest tutaj miejsce na to, by cały dzisiejszy czat 
temu poświęcić, ale chciałbym aby ta dyskusja na ten temat trwała i żebyśmy mieli okazję 
polemizować na nią nie raz.
[17:27:31] <Gosc_4960> ???
[17:27:40] <Gosc_3358> czyli mamy mieć najdroższą wodę w okolicy i się z tego cieszyć? Co za 
bzdury pan opowiada!
[17:28:32] <RomanWarchol> Ta broszura jest za pieniądze gminne, tak jak wcześniej 
powiedziałem. Została wydana tylko i wyłącznie z myślą o tym, by mieszkańcy zobaczyli w 
jaki sposób wydane zostały ich podatki, co udało się za nie zrobić i ile się udało pozyskać z 
zewnątrz by wzbogacić budżet gminy.
[17:28:49] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź na kolejne pytanie Gosc_3358 o logo yourajskie
[17:30:48] <RomanWarchol> Nie pamiętam, ponieważ logo to jest temat 3 ostatnich lat, 
przeprowadzenia konkursu, wyłonienia zwycięzców - to był konkurs na hasło i logo. I 
rozumiem, że Pan pyta się o to za ile spośród zebranych zostało to logo obrobione i 
dostosowane do naszych potrzeb. Była to kwota ok 20 tys złotych. Samo logo nie stanowi w 
sobie kosztów. 
[17:31:29] <Gosc_3358> czy nie prościej było poprosić dzieci z naszych szkół o wymyślenie logo 
gminy? kosztowało by to znacznie mniej. Chyba, że rozdawanie gminnych pieniędzy w biednej 
gminie to pańska domena
[17:32:20] <Gosc_4960> To że pan sprzyja sołectwu Babice widać "gołym" okiem dlaczego się pan 
tego wstydzi! W broszurce nie wpisał pan wydatku 1,3 mln na "Orlika" a to znaczy ze do Babic 
poszło trzy razy tyle z gminnej kasy co  w innych sołectwach.
[17:32:42] <RomanWarchol> Księga identyfikacji loga jest do wglądu w urzędzie gminy, 
każdy kto chce wykorzystać logo za przyzwoleniem urzędu gminy może mieć ją do wglądu. A 
logo jest nam potrzebne do promowania i eksponowania działań gminy, wymuszają to na nas 
obecne czasy, które są skrajnie skomercjalizowane. 
[17:33:16] <Gosc_3358> 20 tys! Mój Boże!Po co zapraszać turystów do gminy, skoro nie ma 
parkingu?
[17:33:57] <Gosc_4960> ???
[17:34:07] <RomanWarchol> Herb gminy nie wyszedł z użycia, jest on elementem 
funkcjonowania gminy - coś na wzór herbu Polski. A jeśli patrzymy promocję Polski na 
targach, spotykamy logo, które jest dobierane do promocji danego przedsięwzięcia 
realizowanego przez Polskę - i takim tropem poszliśmy.
[17:34:32] <RomanWarchol> Każdy dzisiaj wykorzystuje logo, każdy stara się mieć element, 
który wyróżnia - wymuszją to obecne czasy. 
[17:34:53] <Gosc_4960> logo owszem ale nie za tyle kasy!!!



[17:35:11] <Gosc_3358> ja myślę, że wyborcy też na Panu "wymuszą" rezygnację ze stanowiska!
[17:35:14] <Gosc_4960> to niegospodarnośc
[17:35:16] <@LukaszJeska> Gosc_4960, prosimy o cierpliwość nie da się na wszystkie pytanie na 
raz
[17:35:53] <Gosc_4960> chcę odpowiedzi na temat sprzyjania Babicom
[17:35:59] <RomanWarchol> Oczywiście, zgadzam się z Panem, że należało to rozwiązać w 
formie konkursu i taką drogą poszliśmy. Wspomniałem wcześniej o konkursie. Zachęcam 
byście się Państwo zapoznali z pracami nadesłanymi z całej Polski. To jest ponad 100 
propozycji loga i blisko 100 propozycji hasła promującego (o ile mnie pamięć nie myli).
[17:36:25] <@LukaszJeska> Gosc_4960, teraz będzie to pytanie
[17:36:36] <Gosc_4960> dość o logu 20 tys poszło w błoto i tyle nic tego nie zmieni
[17:37:38] <Gosc_4960> quick
[17:37:47] <RomanWarchol> Te wszystkie materiały musiał ktoś zebrać, zebrała to komisja w 
skład której były powołane osoby ze świata mediów, kultury i sztuki, plastyki. Komisja 
pracowała społecznie, oceniła wszystkie i wybrała 3 najbardziej wartościowe godne 
nagrodzenia. To tyczy się również hasła. 
[17:38:28] <RomanWarchol> Jednak po wybraniu 3 zwycięzców co już oczywiście jest kwestią 
gustu ciężko było dobrać logo, które odpowiadało by naszym oczekiwaniom. Komisja sama 
wnioskowała (protokoły z posiedzeń jak i materiały przez nich obrabiane również do wglądu 
w siedzibie gminy) aby zlecić profesjonalnej firmie przygotowanie ostatecznej wersji loga na 
bazie nadesłanych propozycji. 
[17:38:34] <Gosc_3358> niektórzy ludzie w gminie żyją na granicy ubóstwa kwitnie bezrobocie a 
Pan wójt ciepłą RomanWarchol ączką wywala 20 tys! wstyd!
[17:39:09] <Gosc_4960> to tylko za logo a 17tys. za stronę internrtową
[17:39:22] <RomanWarchol> Znając świat komercji zdawałem sobie sprawę, że taka firma 
może drogo kosztować. Ale po roku pracy komisji zastanawiałem się czy warto zaniechać ich 
pracę i nie zwieńczyć ją obrobieniem ostatecznego materiału.
[17:39:28] <Gosc_4960> to dopiero wstyd  i hańba
[17:39:47] <Gosc_4960> sdosyyyćć
[17:40:07] <RomanWarchol> Podjęliśmy oczywiście próbę negocjacji z firmami i dobraliśmy 
najtańszą, która dla nas przygotowała satysfakcjonujący materiał a w ocenie rynkowej jest to 
jedna z najtańszych propozycji jaką można było spotkać na rynku.
[17:41:13] <Gosc_4960> to jest bez sensu. Nie chcemy już słuchać o logu strata czasu i pieniędzy 
ale najwyraźniej wójt o to nie dba
[17:41:20] <Gosc_2461> jaki ma Pan pomysł na oddużenie gminy?
[17:41:26] <Gosc_3358> ja jako emeryt z 800  zł mies. dziękuję Panu za najtańsze logo!
[17:42:41] <RomanWarchol> Gosc_4960: Nie jestem w stanie Panu powiedzieć jaki jest 
stopień ubóstwa w gminie Babice i jaki procent bezrobocia, jeśli jednak sobie Pan  życzy 
prześlę na Pana ręce (proszę podać tylko adres mailowy) informację, którą zasięgnę w 
ośrodku pomocy społecznej który w moim imieniu stara się nie dopuszczać do ubóstwa i 
pobudzać rynek lokalny, żeby było najmniejsze bezrobocie.
[17:43:01] <Gosc_4960> co z moim pytaniem o sprzyjanie sołectwu Babice??????????????
[17:43:15] <Gosc_3358> pomysł na oddłużenie? przed chwilą wójt udowodnił, jak dba o finase 
gminy!
[17:43:35] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź na pytanie o orliku
[17:44:10] <Gosc_3358> Pan sobie kpi z tą odpowiedzią dla 4960?
[17:44:38] <RomanWarchol> Orlik jest inwestycją rządową i samorządową, ma służyć nie 
tylko sołectwu, ale całej gminie. Chciałbym, żeby tego typu obiekty mogły być przy każdej 
szkole i w każdym sołectwie. Gdyż wyższość sztucznej trawy w utrzymaniu nad tradycyjną 
jest widoczny choćby w kosztach utrzymania. 
[17:44:41] Pretender [~kicha9@ip-193-43-242-23.broker.com.pl] has quit IRC: Quit: 
[17:45:00] <RomanWarchol> A co do wykazanej inwestycji w broszurce jest ona na stronie 7 



wyżej wymienionego materiału. 
[17:45:26] <Gosc_4960> prosze konkretmie odpowiadać na pytania ma pan z tym wielki problem
[17:45:27] <Gosc_3358> proszę o konkretne odpowiedzi a nie bleblelbe...
[17:46:12] <Gosc_4960> jest o nim mowa ale jest nieujety w tabelach wydatków na poszczególne 
sołectwa
[17:46:32] <@LukaszJeska> teraz odpowiedź na pytanie Gosc_2461 o oddłużeniu gminy
[17:46:59] <Gosc_4960> nie czuję się usatysfakcjonowany
[17:47:29] <Gosc_4960> to może powie pan wojt dlaczego wydał więcej na parking przy szkole 
niż było zaplanowane
[17:47:33] <RomanWarchol> Pomysł na oddłużenie: taki sam jak w każdej jednej gminie na 
terenie Polski. Zaangażować spółki komunalne do realizacji zadań gminnych. Prosty 
mechanizm acz trudny do realizacji. Prosty bo stoi za tym ekonomia, a trudny bo mentalnie 
radnych ciężko przekonać do czegoś co jest innowacją. 
[17:47:53] <Gosc_4960> i dlazcego w babicach realizuje zadania pzrewidziane na rok 2011
[17:48:00] <Gosc_3358> proszę podać na ile zadłużyli gminę Pana poprzednicy, czyli Domin z 
Warzechą a ile Pan?
[17:48:28] <RomanWarchol> Chciałem tylko Państwu przypomnieć zastałem komornika na 
oczyszczalni, musiałem spłacać zobowiązania, które wynikały z funkcjonowania związku 
komunalnego gmin Wieprz, Zator, Babice. To był jeden z głównych ciężarów, które musiałem 
wziąć ze  związku na budżet gminy aby usprawnić oczyszczalnie, której jesteśmy 
współwłaścicielami.
[17:48:44] <Gosc_4960> tak spółki a wtedy pam za nic nie odpowiada - sprytne
[17:49:45] <Gosc_4960> nadal pan pobiera wynagrodzenie za sp zo.o "oczyszczalnia"
[17:50:10] <RomanWarchol> Zachęcam Państwa do lektury kurierów gminnych, które 
mocno opowiadają o tym temacie - dostępny jest on na stronie Babice.pl i nie chcąc rozwijać z 
braku czasu tego tematu powiem w ten sposób, że jakby nie było takich zobowiązań 
komorniczych na związku to pewnie udało by się zrobić jeszcze więcej. 
[17:50:31] <Gosc_4960> oh ci tepogłowi radnii
[17:51:07] <Gosc_4960> psują wszystkie plany "a miało być tak pięknie"  haha
[17:51:14] <RomanWarchol> Gosc_4960: Nie pobieram pieniędzy za spółka zoo oczyszczalnia 
ponieważ jako wójt nie mogę w spółce zasiadać. Spółka została powołana w miejsce 
rozwiązanego związku a Pan zapewne pyta o diety moje w związku komunalnym, który 
przestał  istnieć w marcu tego roku.
[17:51:46] <@LukaszJeska> Gosc_4960, trochę więcej kultury na czacie
[17:52:09] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź na pytanie o parking i działania na rok 2011
[17:52:30] <RomanWarchol> Zapewne Pan pyta o wieloletni plan inwestycyjny. Spieszę 
wytłumaczyć. Otóż po objęciu przeze mnie urzędu wójta gminy Babice przystąpiłem do 
konsultacji społecznych na temat strategii gminy Babice na lata następne. Konsultacje 
społeczne się odbyły - materiały  do wglądu w urzędzie gminy.
[17:52:31] <Gosc_4960> nie mogę facet mnie powala
[17:52:56] <RomanWarchol> Pokrótce z nich wynikało, że gmina powinna się rozwijać w 
kierunku turystyki i, że gmina jest gminą weekendową. 
[17:53:00] <Gosc_3358> no i nie doczekałem się o odpowiedż na pytanie o parking w Wygiełzowie 
przy skansenie-na logo wydano 20 tys po to żeby sciągnąć turystów, ale parkingu z prawdziwego 
zdarzenia nie ma. Jaki to ma sens? Aż się nasuwa pytanie.....
[17:53:34] <@LukaszJeska> Gosc_3358, musiało zostać przeoczone, zaraz do niego wrócimy
[17:54:11] Gosc_8601 [~chat@hidden-53ae0519.adsl.inetia.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:54:21] <Gosc_4960> parking może będzie ale zapewne płatny:[
[17:54:29] <Gosc_3358> proszę o konkretne odpowiedzi!
[17:54:44] <RomanWarchol> W oparciu o to poszły konsultacje związane z WPI, w nim był 
wpisany m in parking. Prawdą jest, że kwota wpisana w WPI była mniejszą od tej, którą 
uzyskaliśmy przy zakupie działki. Jednakże potrzeba zakupu miejsca parkingowego przy 



muzeum wojewódzkim, przez które przepływa 100 tys turystów rocznie była tak silna, że 
należało korzystać z okazji jeśli się ona nadarzyła.
[17:54:48] <Gosc_3358> nie pytam o plany inwest!!
[17:55:19] <RomanWarchol> Grunt został zakupiony przy zespole szkół w Babicach. Mam 
nadzieję, że zostanie on wykorzystany nie tylko jako parking, ale pomocny plac przy zespole 
szkół.
[17:56:17] <RomanWarchol> Kontynuując temat WPI to wywołał samo WPI pod koniec 
kadencji takie emocje wśród radnych, że postanowiliśmy zatrzymać realizację czekając na 
wybór nowej rady, żeby już nowa rada mogła podjąć decyzję czy chce iść w tym samym 
kierunku ralizacji WPi czy chciała by jej zmiany.
[17:56:33] <Gosc_8601> czy Babice są zadowolone z obecności w powiecie chrzanowskim? 
Słyszałem od wielu mieszkańców że lepiej by było odłączyć się
[17:56:45] <RomanWarchol> Kontrowersje dotyczyły głównie budowy stołówki i domu 
kultury dla największego sołectwa w gminie Babice jakim jest Zagórze.
[17:56:55] <Gosc_3358> ja o chlebie, Pan o niebie. Czy Pan naprawdę taki niekumaty, czy stwarza 
Pan pozory?
[17:57:21] <Gosc_4960> to że został kupiony każdy wie ( grunt przy szkole) ale za ile oi od kogo?
[17:57:29] <RomanWarchol> Radni gminni nie powiedzieli jednoznacznie czy są za tym aby 
kontynuować prace związane z budową, ja na swoje biurko dostawałem z jednej strony blisko 
300 podpisów za nie budową domu kultury, a z drugiej strony 300 podpisów za nie budową 
domu kultury.
[17:57:42] <@LukaszJeska> Gosc_3358: teraz jest odpowiedz na pytanie o realizacje inwestycji na 
2011
[17:58:04] <Gosc_4960> za nie budową?  co to znaczy
[17:58:27] <RomanWarchol> Odbyły się przynajmniej 3 zebrania wiejskie w tej sprawie a 
radni również nie potrafili powiedzieć czy chcieliby budowy obiektu. 
[17:59:07] <RomanWarchol> Mam nadzieję, że kolejna rada pójdzie po rozum do głowy i 
powie "tak" dla budowy stołówki i domu kultury przy zespole szkół w Zagórzu. 
[17:59:59] <@LukaszJeska> gosc3358 teraz odpowiedz na pytanie o parking
[18:00:00] <Gosc_3358> bzdury, bzdury.To Pan sztucznie stwarza wrażenie, że Pan chce najlepiej, 
tylko Gosc_1589 łupi mieszkańcy Zagórza się keny łócą!
[18:00:54] <RomanWarchol> Odpowiadając jeszcze na temat związany z parkingiem - otóż 
grunt kupiony jest, jednak należało by teren dozbroić. Cała budowa parkingu może 
pochłonąć jeszcze około 100-150 tys złotych. Wysoki koszt budowy parkingu jest związany z 
wymogami budowlanymi, bezpieczeństwa i logistyki.
[18:01:42] <RomanWarchol> Tymczasowy parking na czas budowy obecnego jest parędziesiąt 
metrów obok szkoły otwarty w czasie weekendów. Jak również na stronie gminy Babice 
dostępne gdzie są parkingi na terenie przy muzeum. 
[18:01:45] <Gosc_4960> ten człowiek jest niemozliwy ten czat nie ma sensu mówi co chce
[18:01:58] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź na pytanie o zadłużeniu gminy
[18:02:25] <Gosc_3358> przecież był kiedyś prywatny parking całkowicie wystarczający dla 
turystów, to podatkami go wykończyliście!
[18:02:30] <RomanWarchol> Ponownie zapraszam do już słynnej broszury, gdzie na stronie 
25 mają Państwo zestawienie zadłużenia z 2006 i z 2010 roku. 
[18:02:34] <Gosc_8601> Co z komunikacją autobusową? Czy współpraca z ZKKMem nie jest zbyt 
słaba? Podobne problemy ma Alwernia tyle że ona ma zamiar wejść w spółkę z krakowskim MPK, 
czy Babice nie powinny bardziej naciskać ZKKM? Czy może prywatne busy wystarczą?
[18:03:37] <@LukaszJeska> Teraz pytanie od Gosc_8601 o odłączeniu babic od powiatu
[18:03:51] <Gosc_3358> Słynnej broszury? To Pan będzie słynny jako kuriozum w mataczeniu i w 
wymijających odpowiedziach!
[18:04:36] <Gosc_4960> już jest z tego znany 
[18:04:57] <RomanWarchol> Ja tylko mogę powiedzieć w jaki sposób współpracuje się z 



województwem (byłym) katowickim a obecnym małopolskim. Nie słyszałem głosów aby 
mieszkańcy mówili o odłączeniu się od powiatu. 
[18:06:20] <Gosc_2461> A czy słyszał Pan że Zagórze chciało swego czasu odłączyć się od gminy 
Babice i przejść pod Chrzanów??
[18:06:21] <RomanWarchol> Wracając do zadłużenia cytuję za broszurą (str 25). Zadłużenie 
w roku 2006 - 38%, w 2010- 51,82%. 
[18:06:38] <Gosc_3358> Moje ostatnie pytanie: czy "słynna broszura" jak Pan raczył ją nazwać 
została sfinansowa przez Pana ? bo nie było konkretnej odpowiedzi!
[18:06:55] Gosc_8532 [~chat@hidden-677e705a.adsl.tpnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:06:57] <@LukaszJeska> teraz kontynuacja dla Gosc_3358 o parkingu
[18:07:10] <Gosc_4960> nieee
[18:07:24] <Gosc_3358> nieeeeeee!
[18:07:55] <RomanWarchol> Nie zgodzę się z opinią, że parking wykończyliśmy podatkami, 
gdyż pamiętam publikację w mediach lokalnych, gdzie nawoływałem do tego, że jeśli 
ktokolwiek chce prowadzić działalność gospodarczą związaną z parkingiem będzie zwalniany 
z podatku. Ja oczywiście mówię tu o podatkach, które są odprowadzane do budżetu gminy. 
[18:08:02] <Gosc_4960> wystarczy chroni swoją rodzinę
[18:08:24] <RomanWarchol> Na ten apel nie było odzewu, a wspomniany prywatny parking został 
prawodpodobnie zamknięty z innego powodu, gdyż nie miał uzgodnionego zjazdu z drogi 
wojewódzkiej na tenże parking. 
[18:08:29] Gosc_8532 [~chat@hidden-677e705a.adsl.tpnet.pl] has quit IRC: Connection closed
[18:09:10] <Gosc_3358> od Gosc_1589 óry jest druga droga, ale Pan o tym nie wie?
[18:09:30] <@LukaszJeska> teraz pytanie od Gosc_8601 o zkkm
[18:10:08] <RomanWarchol> Dziękuję za to pytanie. Nie mogłem się doprosić by być 
pełnoprawnym członkiem ZKKM co dało by mi 30% oszczędności w połączeniach pomiędzy 
Babicami a Chrzanowem. Jednym słowem gmina Babice sponsoruje linię autobusową do 
Chrzanowa, która w większości przebiega przez teren gminy Chrzanów.
[18:10:34] <Gosc_3358> dziękuję za to pytanie-jaki gentelmen...
[18:11:34] <Gosc_3358> nie trzeba prosić, trzeba być skutecznym!
[18:11:53] MrTrzebinia [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:11:54] <RomanWarchol> Potrzeba uruchomienia komunikacji na początku mojej 
kadencji była tak duża, że szukaliśmy szybkiego rozwiązania. A najszybszy był właśnie 
ZKKM. On w naszym imieniu dostając 2,8zł do wozokilometra wyłania przewoźników, którzy 
obsługują linię. 
[18:12:06] Gosc_8781 [~chat@hidden-b95b5869.jmdi.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:12:08] <RomanWarchol> A to, że chciałem się stać pełnoprawnym członkiem ZKKM 
wynikało tylko ze statutu ZKKM, który pozwala pełnoprawnym członkom ponosić wspólnie 
koszty obsługi linii, a nie tak jak teraz jest, gdzie ja płacę 100% obsługi za linię.
[18:12:44] <Gosc_4960> za 650 tys bagatela 
[18:13:11] <Gosc_3358> a ja chciałem być chińskim cesarzem...trzeba działac a nie chcieć!
[18:13:12] <RomanWarchol> Poza tym członkowie związku nie płacą 2,8zł za wozokilometr 
tylko około 2 złotych 10 groszy, co w budżecie gminy rocznie dla mnie daje około 500 tys 
złotych. Gdzie mógłbym z tej kwoty zaoszczędzić co najmniej 30-50% jak wynika z moich 
wyliczeń. 
[18:14:02] <@LukaszJeska> Gosc_3358, nie rób nie potrzebnego syfu nie wnosząc nic sensownego 
do tematu
[18:14:13] <Gosc_8601> czyli Gmina Babice która jest w powiecie chrzanowskim za sprawą 
Chrzanowa, Trzebini, Libiąża jest na komunikacyjnym marginesie to chyba duża dyskryminacja 
tymbardziej że wiele osób dojeżdża do stolicy powiatu aby pozałatwiać sprawy w tamtejszych 
urzędach
[18:14:25] <RomanWarchol> Chciałbym mieć możliwość innego rozwiazania tego problemu, 
realizować go dajmy na to przez własną spółkę, lub przyłączyć się do jakiegoś 



przedsiębiorstwa, przy czym na dzień dzisiejszy możliwością zrealizowania tego zadania jest 
właśnie nasz udział w obsłudze linii za pośrednictwem ZKKM.
[18:14:52] <Gosc_3358> nie robię syfu, tylko mnie coraz bardziej denerwuje to pieprzenie!
[18:15:05] <RomanWarchol> Są oczywiście pomysły na rozwiązanie ale czy przyłączenie do 
MPK krakowskiego jest tańsze? Sam nie wiem - choć wydaje mi się, że komunikację z 
Krakowem mamy bardzo dobrą a brakuje nam uzupełnienia do powiatu. 
[18:15:27] <Gosc_8601> Pozostaje nam poczekać na zmiany po wyborach być może zmienią się 
gospodarze w zkkm na czele z tamtejszym prezesem który nie cieszy się dobrą opinią wśród 
pasażerów
[18:16:01] <@LukaszJeska> teraz pytanie od Gosc_2461 o odłączeniu zagórza
[18:16:03] <Gosc_4960> podobnie jak pan wśród nas
[18:16:51] <RomanWarchol> Tak, słyszałem. Jest to nawet propozycja jednego z kandydatów 
na radnych - pana Krzysztofa Wiśniowskiego, który prawdopodobnie podtrzymuje tą 
propozycję. Teraz do osądu Państwa czy Zagórze zyska odłączając się od Babic i stając się 
częścią dużego miasta Chrzanowa, czy być największym sołectwem w gminie Babice?
[18:17:54] <Gosc_4960> lepiej z bogatym stracić niż z biednym zyskać
[18:18:04] <@LukaszJeska> Pytanie przesłane droga e-mailową: Kto odpowiada za fatalny stan po 
remoncie drogi przebiegającej także przed urzędem? 
[18:18:04] <@LukaszJeska> Półmetrowe dziury na studzienki kanalizacyjne, ostatnio już nawet nie 
oznakowane - przecież można w nich urwać koło, nie wspominając o rowerzyście. Kto za to 
odpowiada i dlaczego sytuacja nie została do teraz wyprostowana?
[18:18:18] <Gosc_8601> Myślę że Zagórze straci na odłączeniu, pytanie co mają np. Luszowice, 
czy Balin - którego mieszkańcy nie mogą doprosić się 500m chodnika do Chrzanowa
[18:18:23] <Gosc_2461> Największe sołectwo - a co z tego Zagórze ma? Oprócz tego, że 
odprowadza do giminy najwięcej kasy?
[18:19:09] <Gosc_8601> Czy Zagórze nie ma Sołtysa który potrafi zadbać o jego interesy?
[18:19:18] <RomanWarchol> Firma Strabag przejęła obiekt, czyli drogę wojewódzką od 
ronda w Babicach aż do gminy Liszki. Obecnie jest przeprowadzany na niej remont 
nawierzchni i chodników. Wyremontowaną nam drogę mają oddać w czerwcu 2011 roku. 
Wielokrotnie prosiliśmy firmę Strabag aby przed okresem zimowym obiekt budowy 
pozabezpieczała na tyle, żeby kratki ściekowe, przepusty i wjazdy do posesji nie tworzyły 
zagrożeń. 
[18:19:41] <RomanWarchol> Mam nadzieję, że jeszcze przed zimą zostanie położona ostatnia 
nawierzchnia drogi co pozwoli bezpiecznie z niej korzystać. 
[18:20:17] <@LukaszJeska> Gosc_2461 odpowiedź na Twoje pytanie
[18:20:39] <RomanWarchol> Ma również największą ilość radnych, którzy powinni szukać 
porozumienia dla dobra mieszkańców, żeby inwestycji w Zagórzu było jak najwięcej. 
[18:20:53] <Gosc_8601> Babice w Małopolsce rozpoznawalne są glównie dzięki skansenowi oraz 
zamkowi, co by pan zaproponował na przyszłość aby turyści zostali dłużej niż tylko na weekend?
[18:21:23] Gosc_9313 [~chat@hidden-06db6aad.adsl.tpnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:21:50] Pretender [~kicha9@ip-193-43-242-23.broker.com.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:22:13] <Gosc_4960> pan ma nadzieję że położona zostanie nawierzchnia? a co pan robi w tej 
sprawie
[18:22:25] <Gosc_8781> W wypowiedzi o hipotetycznym pomysle odlaczenia Zagorza od Babic 
wspomnial Pan o Panu Krzysztofie Wisniowskim, jako kandydacie na radneo. Z tego co sie 
orientuje Pan Wisniowski jest Pana kontrkadydatem. Czy takie podejscie wynika z pewnosci 
wygranej, czy tez arogancji wobec kontrkadydatow?
[18:23:45] <RomanWarchol> Turysta ma przede wszystkim powracać do gminy, czyli spędzić 
z nim czas i raz po raz wracać. Zamek Lipowiec od chyba już tysiąca lat jest rozpoznawalny i 
zawsze będziemy przez niego kojarzeni :) Pomysłów zawsze znajdzie się moc, przy czym 
czasami brak partnera do realizacji. Swego czasu z miastem Kraków podjęliśmy próbę 
realizacji zadania o nazwie Tramwaj Wodny.



[18:24:30] <RomanWarchol> Tramwaj Wodny miał polegać na tym, że turyści korzystaliby z 
usługi pływania barką od Krakowa przez Babice do Oświęcimia. 
[18:24:57] <Gosc_4960> a zakole byłoby przy zamku
[18:25:00] <Gosc_8601> Tramwaj wodny był świetnym pomysłem ale co z niego wyszło?
[18:25:06] <Gosc_3358> zaczyna być wesoło...statek do 
[18:25:09] <RomanWarchol> Miejscem przystankowym była by gmina Babice, gdzie turyści 
mieliby alternatywę lub też możliwość przystanku w drodze do muzeum w Oświęcimiu. Ten 
pomysł jest "na tapecie" i czeka on na dobre czasy. 
[18:25:50] <Gosc_4960> może tramwaj lotniczy
[18:25:56] <RomanWarchol> Dobrą jaskółką tego pomysłu jest to, że woj. małopolskie myśli o 
kompleksowym rozwiązaniu transportu wodnego z uwzględnieniem tego szlaku przez Babice 
do Oświęcimia.
[18:26:23] <Gosc_8601> Sam bym pojechał specjalnie do Krakowa przepłynąc tramwajem 
wodnym do Babic i do Oświęcimia i pociągiem powrót do Krakowa dla turysty i mieszkańca 
świetne
[18:26:31] <Gosc_3358> ale jaja!
[18:26:41] <@LukaszJeska> teraz sprostowanie do odłączenia zagórza i kandydacie Krzysztofie 
Wisniowskim
[18:26:42] <Gosc_4960> Wisła Pretender łynie przez Babice w/g p.Warchoła
[18:26:43] <@_Moderator> Myślę, że dwóm Panom, którzy tu od początku siedzą na czacie warto 
umożliwić bezpośrednie odpowiedzi na ich pytania
[18:27:01] <@_Moderator> Czat nie powinien służyć omijaniu pytań, panowie
[18:27:25] <RomanWarchol> Przejęzyczenie, Pan Krzysztof Wiśniowski startuje również do 
rady powiatu i na wójta gminy Babice. Nie chciałem być arogancki przy tym zdaniu. 
[18:27:46] <@_Moderator> Tylko dobrze by było, gdyby Gosc_4960 i Gosc_3358 sprecyzowali 
swoje pytania
[18:28:02] <@LukaszJeska> teraz odpowiedź dla Gosc_4960 o nawierzchnię 
[18:28:24] <RomanWarchol> Firma Strabag ma podpisaną umowę na realizację zadania do 
czerwca 2011 roku. W międzyczasie możemy tylko apelować do wykonawcy o ułatwienie życia 
mieszkańców podczas remontów.
[18:28:33] <RomanWarchol> Niejednokrotnie apelowałem w tej sprawie. 
[18:28:39] <Gosc_3358> ja zadałem pytanie o słynną broszurę i cierpliwie czekam....
[18:28:45] <Gosc_8601> Panie Romanie jeśli to nie problem to proszę wymienić swoje największe: 
3 sukcesy i 3 porażki piastując swoje stanowisko
[18:28:46] MrTrzebinia [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] has quit IRC: Connection closed
[18:28:55] <Gosc_4960> kto wyznaczył takie terminy!!??
[18:29:25] <Gosc_4960> nie ma sukcesów!
[18:29:54] <RomanWarchol> Gosc_3358: jeszcze raz co do finansowania broszury - jest to 
element działań, które podejmowałem przez 4 lata. Co kwartał wydaję kurier gminny, a na 
końcu chciałem podsumować kadencję wydając broszurę. 
[18:29:54] <@LukaszJeska> Gosc_4960, proszę po raz ostatni o uspokojenie się i zbędne 
komentarze
[18:30:28] <Gosc_4960> może 
[18:30:35] <@_Moderator> Gosc_3358, ta odpowiedź Ci wystarcza?
[18:30:49] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź na pytanie Gosc_8601
[18:31:01] <@LukaszJeska> odnośnie 3 sukcesów i porazek
[18:31:02] <RomanWarchol> Sukcesy: 1. Pierwszy - przede wszystkim rozwiązanie związku 
komunalnego gmin Wieprz, Zator, Babice.
[18:31:27] <Gosc_8781> Co Móg³by Pan zaproponowaæ mlodziezy np. na spedzenie wolnego 
czasu?
[18:32:18] <Gosc_3358> nie, ponieważ"Co kwartał wydaję kurier gminny, a na końcu chciałem 
podsumować kadencję wydając broszurę. Ztego mam rozumieć, że Pan OSOBISCIE to finansuje?



[18:32:35] <RomanWarchol> 2. Przygotowanie planów pod strefę gospodarczą na 60 
hektarach. 
[18:32:41] <@LukaszJeska> Czat dobiega końca, zostaną dokończone jeszcze odpowiedzi na 
pytania które padły
[18:32:51] <RomanWarchol> 3. Rozpoczęcie projektowania obwodnicy.
[18:33:32] <Gosc_2461> Wszystko Pan zaplanował ale niestety nie zdąży zrealizować. Byłeś 
najsłabszym ogniwem odpadasz.
[18:33:33] <RomanWarchol> Porażki: 1. Nie przekazanie majątku wodno-kanalizacyjnego do 
spółki gminnej. 
[18:33:59] <RomanWarchol> 2. Za droga komunikacja autobusowa.
[18:34:38] <RomanWarchol> 3. Nie udało mi się spłacić ostatnich 2 mln złotych pozostałych 
po związku komunalnym, które na dzień dzisiejszy niestety stanowią zadłużenie gminy.
[18:34:51] <Gosc_3358> z prawej strony mam:Roman Warchoł a pod nim: zatopinq. Nic dodać nic 
ująć:)
[18:35:26] <Gosc_8601> Mój głos pan ma ;) pozdrawiam
[18:35:31] <Gosc_8601> X
[18:35:59] <Gosc_4960> moje 13 
[18:36:30] <Gosc_3358> wesoły Romek
[18:36:33] <RomanWarchol> Jeszcze raz co do informacji w sprawie kuriera i broszury. 
Przez 4 lata nie wzbudzało emocji wydawanie kuriera, więc nie mogę zrozumieć dlaczego na 
koniec wzbudza emocje wydanie podsumowania. Jeszcze raz chciałem podkreślić jako osoba 
publiczna mam obowiązek informowania mieszkańców o wydatkowaniu ich podatków, jest to 
tak zwany dostęp do informacji publicznej. 
[18:36:47] <RomanWarchol> Nie tylko mieszkańcy mają prawo się dowiedzieć, ale ja mam 
obowiązek ich poinformować.
[18:37:23] <@LukaszJeska> ostatnia odpowiedz na pytanie Gosc_8781 o spędzaniu wolnego czasu
[18:37:28] <Gosc_8781> informowac mozna przez BIP, niekoniecznie na kredowym papierze. 
[18:37:53] Gosc_3358 [~chat@hidden-858d5c14.ibd.gtsenergis.pl] has quit IRC: Connection closed
[18:37:55] Gosc_1866 [~chat@hidden-d8b672fa.adsl.tpnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:38:13] <RomanWarchol> 3 lata temu powstała koncepcja skate parku na obiekcie 
sportowym w Zagórzu. Powstał on dlatego, że młodzież przyniosła ok 100 podpisów, żeby taki 
obiekt powstał. Dziś mogę tylko przeprosić, że nie zdążyłem. Ale za rok o tej porze 
prawdopodobnie młodzież będzie z niego korzystać, gdyż dostaliśmy na niego dofinansowanie 
z funduszy unijnych. 
[18:38:55] <Gosc_4960> 3 lata było mało a zarok...
[18:39:01] <RomanWarchol> Dlatego za rok, ponieważ wpierw klub sportowy w ramach tego 
projektu miał mieć zrobione zadaszenie trybun, w przyszłym roku skate park.
[18:39:22] <Gosc_4960> oszust!!!
[18:39:43] Gosc_4960 [~chat@hidden-b3942ff1.adsl.tpnet.pl] has quit IRC: Connection closed
[18:40:12] <Gosc_8781> dziekuje za odpowiedx
[18:40:20] <RomanWarchol> Na tym obiekcie o którym wspominam (klubu sportowego w 
Zagórzu) jeszcze tym roku poprawialiśmy nawierzchnię boiska, dozbrajaliśmy budynek 
sportowców w dodatkową infrastrukturę ogrzewania ciepłej wody jak i parking przy obiekcie 
i ciężar prac związany z tymi działaniami spowodował, że niestety młodzież musi jeszcze rok 
poczekać na skate park.
[18:40:30] <RomanWarchol> Miejmy nadzieję, że zostanie on zrealizowany.
[18:40:39] Gosc_8601 [~chat@hidden-53ae0519.adsl.inetia.pl] has quit IRC: Connection closed
[18:41:26] <RomanWarchol> Dziękuję wszystkim za wytrwałość i trudne pytania. 
[18:41:32] <@LukaszJeska> Również dziękujemy za udział w dyskusji
[18:41:42] <Pretender> dziękujemy ;]
[18:41:46] <Gosc_1866> Co pan zrobił w sprawie odwodnienia Jankowic przez ostatnie 4 lata i co 
Pan zamierza robić w przyszłości ?



[18:41:55] <Gosc_8781> dziekuje rowniez i pozdrawiam
[18:43:14] <RomanWarchol> PS. Zapraszam do lektury wszystkich kurierów gminnych od 
początku mojej kadencji jak również broszury, która jest dostępna na stronie www.babice.pl. 
Jak również do zadawania mi pytań przez strony internetowe gminy (zgodnie z przyjętą 
przeze mnie tradycją - na wszystkie pytania na pewno odpowiem).


